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In tijden waar je geen massa’s mensen bijeen wilt is het beter om live streamen meer op het publiek 

los te laten met meer visuals. Maar laat het publiek eerder de beelden zien van de uitvoerder zelf of 

een leuke video om naar te kijken. 

Wanneer ik DJ’s bezig zie met veel gezwaai naar het publiek en met hun (half) vooraf gemonteerde 

versie van hun set, wat niet weg neemt dat zij hier veel tijd en werk in steken lijken ze eerder op 

sommige profvoetballers. Alleen zijn er geen dure transfers maar worden ze goed betaald op 

festivals. 

Laten we VJ  of veejays op de wereld afsturen zonder al die show. Intussen weten mensen hoe een 

draaitafel eruitziet of is dat soms verborgen reclame voor Pioneer      ? 

 


